



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 29 APRIL 2024

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson,

Anmält förhinder:

1. **Välkomna!**

Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna.

2. **Föregående protokoll. 25/3.**

Torbjörn Lundkvist upplever att frågan om könstillhörighet är svårt och att regeringens nya beslut om juridisk könstillhörighet har ställt till det.

3. **Rapport organisation. Lars Ö**

Inga stora förändringar är på G inom organisationen. Vi jobbar mycket med rättighetsfrågor angående TV rättigheter. FIS möte sker nästa vecka i Slovenien och vi räknar med att denna fråga kommer att diskuteras livligt. Vi har förberett hela gruppen från SSF som åker till Slovenien genom att träffas och diskutera de frågor som finns på agendan. Möte med FIS har skett i Falun för att följa upp arbetet för VM 2027. Torsdag 2/5 kommer det vara en pressträff där vi presenterar A-landslaget. Vi kommer att ersätta Mattias Nilsson i Falun, rekrytering pågår.

4. **Rapport nationell verksamhet. Karin E**

Gruppen har arbetat med en fysisk arbetsgruppshelg som genomfördes den senaste helgen. Mycket bra att alla grupper kan få träffas, lära känna varandra och mer kunskap om vad varje grupp gör. Konsulenterna planerar att vara med på distriktens skidting och senaste helgen besökte Robin Isbring Götalandstinget. Anna Nykvist kommer att gå över permanent till marknadsavdelning där hon varit sista 15 månaderna. Vi kommer inte kunna återrekrytera den resursen ännu, men vi har förhoppningar att vi ska kunna göra det under 24/25.

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: www.skidor.com

Huvudsponsor





5. **Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S**
Simon och Ingrid planerar ett åkarrådsmöte och har förberett sig genom att prata med Ludvig angående TD regelfrågor samt kalenderfrågor. Vi får en rapport från Ingrid och Simon vid nästa möte.
6. **Säsongspremiär i framtiden? KE/LÖ**
En grupp inom längd ser över eventuellt avtal för de arrangörer som arrangerar .säsongspremiären. Ett möte kommer att ske innan sommaren med de två nuvarande arrangörerna.
7. **Rapport från styrelsen. JS**
Rättighetsfrågan lever ännu. Vi vill sätta mer press på FIS och vill i grunden ha ut mer pengar av FIS för rättigheterna. Det går en del rykten som även vi inte har svar på vad som gäller.
Det ska ske en nominering av representant till council. Vi vill jobba för att vi får en plats i council och vi har tagit beslutet att nominera Karin Mattsson. Anders Furbäck håller på att jobba med strategi 2026 tillsammans med distriktena. Ett förslag kommer att skickas ut till alla distrikt för påseende. Förbundsmöte kommer att ske i oktober. Då ska de som står på omval till styrelsen väljas om eller om det ska ske nyval.
8. **RIG NIU från HT 2026 KE**
Karin rapporterade om arbetsgången för beslut för både RIG och NIU. Underlaget har skickats ut till längdrådet. Förslaget är att någon/några ur längdrådet är med i en referensgrupp för att jobba med frågan.

Vid nästa möte ger Karin ett förslag på en referensgrupp som ska jobba vidare med frågan.
9. **Rapport från de olika arbetsgrupperna:**
B/U gruppen:
Mötet i Falun var mycket trevlig och givande. Vi har sammanfattat året och börja planera för kommande år, t.ex Kick-off för ungdomscuperna i oktober.
SHL: Var också med i Falun och tycker att det var trevligt. Vi har pratat om hur vi får till det s.k vinterruset.
TD/regel: Är ännu inte klar med planeringen inför nästa säsong, .t.ex arrangörskonferensen och det skandinaviska TD seminariet som Sverige arrangerar i höst. Vi har även pratat en del om mindre regeluppdateringar.
Utbildning: Har inget att rapportera. Deltog inte i Falun.
Elitföreningarna: Håller på att sammanfatta året och planera för nästa. Relationen med långloppsteamerna har funkad bättre, men har haft utmaningar med ett team då det gäller regelefterlevnad vad gäller reklam.
Rullskidor: Program klart snart för sommaren. En ny variant av ungdomstävlingar på rullskidor kommer att ske under sommaren.
10. **Övriga frågor:**



Johan avslutar mötet med att han är så glad över den fina vinter som varit i södra delen av Sverige. Många har kunnat erbjuda över 100 dagar med skidåkning.

11. **Nästa möte:** 10/6 kl 20.00 digitalt

12. **Mötet avslutas.**